
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
                                                    z dnia 10 grudnia 2019 roku 

 

I.    Obecni na posiedzeniu: 

      1. Adam Łuć                      - przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

      2. Bogdan Huczko                   - wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

      3. Jacek Kiszkis        - członek Komisji Rewizyjnej 

      4. Jolanta Michałek   - członek Komisji Rewizyjnej 

      5. Róża Ochman-Szyguła   - członek Komisji Rewizyjnej 

 

     Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Danuta Pries – Sekretarz Gminy  

Iwona Kulbat – Skarbnik Gminy 

Beata Plaza – kierownik referatu gospodarki komunalnej i mieszkaniowej 

Artur Dawydzik – Przewodniczący Rady Gminy 

Mariusz Guga - Prezes PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o. 

Maria Bania – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie 

 

II.  Porządek posiedzenia: 

1. Analiza problematyki zaopatrzenia Gminy Krupski Młyn w ciepło, obejmująca 

m.in.: sposób rozliczenia kosztów ogrzewania.  

2. Kontrola i ocena pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim 

Młynie za 2018 rok. 

3. Sprawy bieżące.  

III.  Przebieg posiedzenia Komisji Rewizyjnej: 

 

ad. 1.   

Analiza problematyki zaopatrzenia Gminy Krupski Młyn w ciepło, obejmująca m.in.: 

sposób rozliczenia kosztów ogrzewania.  
Przewodniczący Komisji – Adam Łuć przywitał obecnych na posiedzeniu członków komisji i 

zaproszonych gości. 

Przewodniczący Komisji przypomniał przebieg posiedzenia z czerwca br., podczas którego rozpoczęto 

temat analizy problematyki zaopatrzenia Gminy Krupski Młyn w ciepło oraz wnioski, które zostały 

wówczas złożone.  

Przewodniczący Komisji poinformował o spotkaniu radnych z Zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej 

„CHEMIK”, które odbyło się 27 listopada br. w Strzybnicy. Podczas spotkania uzyskano informację 

na temat wcześniejszych ustaleń dokonanych między zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej 

„CHEMIK”, władzami PEC „CIEPŁOGAZ” a Wójtem i przedstawicielem spółki ECO z Opola. 

Doprecyzowano również termin opracowania programu rozwoju Spółki PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z 

o.o. 

Adam Łuć pytał o możliwość zapoznania się z treścią programu rozwoju przedsiębiorstwa. Sekretarz 

Gminy wyjaśniła, że program został opracowany i przedstawiony Wójtowi Gminy, który dokonuje 

jego analizy.  

Radny Łuć zwrócił się do Prezesa PEC „CIEPŁOGAZ” aby przedstawił założenia programu.  

Mariusz Guga opowiedział o programie i o planowanych działaniach Spółki. Mówił o dotacjach, o 

planowanej wymianie kotłów, wymianie odcinków gazociągu; o planowanym pozyskiwaniu biogazu.  

Bogdan Huczko pytał jaki wpływ na koszty ciepła będzie miało wprowadzenie przedstawianych 

zmian.  

Prezes odpowiedział, że jest to trudne do określenia na dziś, jednak zakładając, że wszystkie 

zaplanowane działania zostaną zrealizowane to wówczas będzie można mówić o oszczędnościach.   

Adam Łuć pytał czy w opracowaniu była mowa o przekazaniu zadań gospodarki komunalnej i 

mieszkaniowej na rzecz Ciepłogazu.  

Prezes odpowiedział, że takie zapisy nie znalazły się w opracowaniu, ponieważ są one dalej idące.  

Adam Łuć przypomniał, że na posiedzeniu Komisji w czerwcu br. rozważano możliwość zmiany 

sposobu rozliczania ciepła z systemu podzielników na system ryczałtowy.  



Kierownik Plaza wyjaśniła, że należy również pamiętać o stosowaniu bezpiecznej strefy 

poboru ciepła w zasobach mieszkaniowych, po to by nie spowodować znacznego wzrostu 

rzeczywistych kosztów. Dodała, że wprowadzenie określonego sposobu rozliczania w 

lokalach zależy od decyzji odpowiednio właściciela, wspólnoty czy też zarządcy.  

Jacek Kiszkis pytał o to czy istnieje możliwość wyliczenia krytycznej minimalnej dla danego 

budynku, od której należy wyliczać koszty ciepła. Mając takie dane będzie można rozliczać 

mieszkańców za zużyte ciepło.  

Kierownik Plaza podała średnie stawki za ciepło, które udało się wyliczyć w poszczególnych 

budynkach.  

Jacek Kiszkis powiedział, że przyczyną niezgody między mieszkańcami poszczególnych 

lokali są różnice w wysokościach ponoszonych przez nich opłat.  

Adam Łuć wnioskował, aby w porozumieniu z Kierownikiem Beatą Plazą przygotować 

sprawiedliwe rozwiązania dla lokatorów, żeby ograniczyć proceder odłączeń od kotłowni 

lokalnych. Wnioskował o rozważenie możliwości kryzowania w budynkach by móc 

analizować szczegółowo zaistniałą sytuację. W związku z wysokimi kosztami ponoszonymi 

przez lokatorów SM CHEMIK istnieje niebezpieczeństwo odejścia od PEC „CIEPŁOGAZ”, 

co mogłoby zmienić znacznie koszty ciepła dla pozostałych odbiorców.  

Bogdan Huczko pytał czy było brane pod uwagę zastosowanie w działalności ogniw 

fotowoltaicznych. 

Prezes PEC zaprzeczył, wyjaśniając, że wymagana jest do tego zgoda wspólnot, a to nie jest 

prosta sprawa.  

Sekretarz Gminy dodała, że nie jest to prosta sprawa. 

Bogdan Huczko zaproponował, aby zrobić analizy które pozwolą na zastosowanie bardziej 

korzystnych dla mieszkańców rozwiązań.  

Radny Łuć wnioskował, aby na najbliższym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej zapoznać 

radnych z programem rozwoju przedsiębiorstwa oraz aby przygotować i udostępnić radnym 

dane zawierające koszty ciepła w zasobach SM oraz gminnych a różnice wykazać w ramach 

całego budynku, jeśli to tylko będzie możliwe. Ponadto prosił o dane dot. wpływu kryzowania 

na koszty ciepła w poszczególnych budynkach. 

Jacek Kiszkis poinformował, że po rozmowach z mieszkańcami, okazało się, że część z nich 

byłoby zwolennikami rozliczania ryczałtowego.  

Adam Łuć dopytywał jaki byłby koszt przy stosowaniu rozliczenia w formie ryczałtowej. 

Jacek Kiszkis pytał czy można byłoby ograniczyć pobór ciepła w ramach całego budynku, po 

to aby kontrolować ilość pobranego ciepła.  

Bogdan Huczko przypomniał o złożonym wcześniej wniosku dot. rozszerzenia działalności 

Spółki i dopytywał o działania podejmowane w tym kierunku (m.in.: przejęcie zadań 

zarządzania sprawami gospodarki komunalnej). 

Sekretarz Gminy dopowiedziała, że właśnie dlatego został opracowany program rozwoju 

przedsiębiorstwa na następne kilka lat, po to aby wspólnicy mogli się zapoznać z jego treścią i 

podjąć decyzję, co do kierunku dalszej działalności.  

Bogdan Huczko wnioskował, aby zorganizować wspólne spotkanie Komisji Rewizyjnej z        

władzami SM „CHEMIK”,  PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o., oraz z władzami Gminy.  

 

ad. 2. 

Kontrola i ocena pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie.  

Sekretarz Gminy przypomniała, że działalność GOPS była przedmiotem analizy 

podczas sesji w marcu br. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie – Maria 

Bania – przedstawiła radnym informację na temat prowadzonej w 2018 roku działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej, a mianowicie: prowadzonej profilaktyki alkoholowej i 

przeciwdziałaniu narkomani; zasiłki celowe, okresowe, opłaty do DPS; finansowanie 

posiłków, zasiłki stałe; świadczenie usług opiekuńczych i specjalistycznych; zatrudnienie 



asystenta rodziny; sprawowanie pieczy zastępczej; prowadzenie Zespołu  

Interdyscyplinarnego; świadczeń wychowawczych (500+); świadczeń rodzinnych; fundusz 

alimentacyjny; program DOBRY START; dodatki mieszkaniowe; Karta Dużej Rodziny; 

organizacja wypoczynku letniego; prowadzenie pracy socjalnej.  

Komisja wysłuchała informacji na temat działalności prowadzonej w GOPS i po 

przeprowadzonej dyskusji nie wniosła uwag, następnie podziękowała za przedstawienie 

informacji. 

 

ad. 3.  

Sprawy bieżące. 
1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o projekcie planu komisji rewizyjnej na 

2020 rok i zwrócił się do członków komisji o uzupełnienia jego zapisów.   

2. Bogdan Huczko prosił o to by mieć na uwadze stan i warunki mieszkaniowe panujące w 

budynku przy ul. Krasickiego 7. 

Sekretarz Gminy zapewniła, że warunki są znane a niezbędne prace będą realizowane w miarę 

możliwości budżetowych.  

3. Sekretarz Gminy poinformowała obecnych o terminie sesji w grudniu, tj. 30 grudnia 

(poniedziałek) o godz. 11.00. 

 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 15.45. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

1. Adam Łuć …………………… 

 

2. Bogdan Huczko …………………….. 

 

3. Jacek Kiszkis …………………… 

 

4. Jolanta Michałek  …… ………… 

 

5. Róża Ochman-Szyguła ……………………. 

 

 

 

prot. K. Michałek 


